

Information zur Online-Buchung für die Tagung „ÖGBT Jahrestagung 2017“

Für die Veranstaltung vom 22. bis 24. Mai 2017 ist auf Schloss Seggau ein Zimmerkontingent vorreserviert. Die Buchung eines Zimmers ist online unter www.seggau.com möglich.

Klicken Sie auf unserer Homepage rechts oben auf „**Buchen**“ und unter der **Angabe des Zeitraums** (nur für den Zeitraum **vom 22. bis 25. Mai** buchbar) **und des Promotioncodes „ÖGBT2017“** können Sie reservieren. Wichtige Informationen Ihre Buchung betreffend (z. B. wenn Sie das Zimmer mit einer anderen Person teilen) vermerken Sie bitte im Feld „**Notizen**“, welches am Ende Ihrer Buchung, vor Absendung Ihrer Reservierung, erscheint.

Die Onlinebuchung ist **bis 22. April 2017** möglich.

Sollten Sie Probleme bei der Online-Reservierung haben, bitten wir um direkte Kontaktaufnahme mit der Reservierungsabteilung von Schloss Seggau (schloss@seggau.com od. unter 0043 (0) 3452/82435-7234 od. - 7235).

ÖGBT 2017 – information about booking rooms online

The workshop will take place from 22nd to 24th May 2017 in the Congress Center SCHLOSS SEGGAU, where rooms are reserved. You can book your room online on the hotel homepage www.seggau.com.

Press the button “BOOKING” at the right corner, **fill in your arrival and departure date** and the ***Promotion Code***: “ÖGBT2017”. Please notice, that the rooms can only be booked for the period of **22nd to 25th May 2017**. When at least all your dates are resumed in a registration form, fill in the blank *Notes*, if you want to give us special and important information (for example, if you will share the room with another person).

The **deadline** for the online booking is the **22nd April 2017**.

If you have any problems to book the room online, please contact the reservation department of Schloss Seggau (schloss@seggau.com or 0043 (0) 3452/82435-7234).